
200-kommittén 

MINNESNOTERINGAR

15 aug. 2017
Sammanträde på Stadsbiblioteket

Närvarande: Anna Liv Jonsson, universitetet, Elisabet Claesson, Västgöta 
Nations Landskapsförening, Annika Strömblad, Uppsala kommun, 
Jakob Piehl, Allm. Sången och Harald Bohlin, Gluntarnas Vänner (GV). 

1. Foldern: Vi ändrade föreslagen dagordning och började med att diskutera
foldern. Olika ändringsförslag framfördes. Anna och Jakob beslutar om 
utformningen men sänder ut till kommittén ett förslag för 
korrekturläsning. 

2. Rapport om vad som klargjorts sedan föregående möte och noteringar 
från detta möte föranledde ingen kommentar.

3. Frågan om att ordna försäljning av Wennerbergmaterial 7 okt. i 
förhallen är inte avgjord men det verkar vara svårt att passa in detta i 
upplägget i övrigt för denna dag.

4. Spridning av foldern: Vi fördelade uppgiften mellan oss.

5. Nästa möte? Vi såg inget behov av ett ytterligare möte med kommittén 
men uppstår behov kan vi smalas på nytt.

6. Slutord: Vi tackade varandra för gott och trevligt samarbete.
           
 Harald 

Bil:
Kallelse med rapport till 200-kommittén   mm
Vem gör Vad
Upprop till Sångare inför 2 okt

http://gluntarna.se/Kallelse_200-kommitteen_aug-17.pdf
http://gluntarna.se/Till_korerna_med_bild.pdf
http://gluntarna.se/Vem_gor_Vad_aug_17.pdf

